
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
16.06.21 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Rune Hoholm 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia  

DELTAKERE 

Til stede: Rune, Ulf, Ingrid, Andreas, Frank Theodor, Morten og Anne Grethe. 
Fra AR: Terje Steinsund 
Fra Jaktprøvekomiteen: Marianne Sagstad 
 
Fravær: Lars Morten 
 

 
 
Rune ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 47/21 
REFERAT SISTE MØTE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Referat fra styremøte 15.05.21 var sendt ut på e-post i etterkant av møtet. 
 

KONKLUSJONER 

Referatet var godkjent via e-post. 
Ingen saker til oppfølging 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 

SAK 48/21 

NM-SKOG OG  
NM-HØYFJELL 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Marianne informerte om status NM-skog og NM-høyfjell 
 

KONKLUSJONER 
NM-skog bør opp på hjemmesiden til NPK, slik at man får flere påmeldinger. Miljødirektoratet har gitt tillatelse til 
felling på NM-skog Det er gitt tillatelse til felling på 10 skogsfugl. Det har kommet inn en del påmeldinger.  



 

 

NM-høyfjell jobbes også med. 
Utstillingene for 2022 må søkes om. 
Jaktprøvekomiteen består av: Marianne Sagstad, Eva Solli, Kjetil Aune 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sjekke opp om Per Edvardsen er materialforvalter i NPK knyttet til 
arrangementet Villmarksmessa. 

Frank Theodor Snarest 

 
 
 

SAK 49/21 
AR 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Terje informerte om arbeidet i avlsrådet 
 

KONKLUSJONER 

Avlsrådet er et utøvende organ for styret NPK. Målet for AR er nedfelt i lovene/formålet for NPK. AR forvalter RAS 
via data-hound. Prinsippet er at man skal forbedre rasen, da må man avle på hunder som er bedre en 
gjennomsnittet. AR gir anbefalinger om parringer og henvendelser om kjøp av valp. AR har ansvar for uttak NM-
lag. Det brukes mye tid på årsrapporten til AR. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 50/21 

LAVLANDSPRØVENE I 
FARE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

FKF har jobbet intenst med denne saken. FKF har anket vedtaket i saken fra miljødirektoratet. 
FKF skal ha møte med NKK og NJF i forbindelse med saken. FKF råder raseklubbene å ikke foreta seg noe på dette tidspunktet. 

KONKLUSJONER 
NPK avventer anken.  
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 51/21 
ØKONIMI 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Ny kasserer er i drift. Det er kommet inn forslag til styret om å se på mulighetene til å opprette «Grasrotandelen». 
 

KONKLUSJONER 
Rune følger opp «Grasrotandelen» 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   



 

 

 
 

SAK 52/21 

GENERALFORSAMLING 
BLADET 
FUGLEHUNDEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Det ble avholdt generalforsamling Bladet Fuglehunden AS 15.06.21 
 

KONKLUSJONER 
Christian Slettbakk ble valgt inn i styret Bladet Fuglehunden. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 53/21 
POINTERTREFFENE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Status Pointertreffene. 
 

KONKLUSJONER 

Slik det ser ut nå blir Pointertreffene gjennomført. Midt-Norsk pointertreff har blitt flyttet til Verdalen pga. corona-
situasjonen og smittevern. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 54/21 
NPK BUTIKKEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Karianne har sjekket pris på utstillingsnåler med NPK logo. 
Karianne har sjekket pris på skalljakker med NPK logo som skal selges i NPK butikken . Jakken koster til vanlig 2800 kroner i utsalg. 
 

KONKLUSJONER 
Styret vedtok at det skal bestilles 300 utstillingsnåler. Utsalgspris kr. 50.- 
Styret vedtok at jakken kan legges ut i NPK butikken med forhåndsbestilling. Utsalgspris kr. 1580. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SAK 55/21 
HJEMMESIDEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Status oppdatering på hjemmesiden. 
 

KONKLUSJONER 

Andreas har sett på hjemmesiden til NPK. 
Det bør avholdes et møte med web-ansvarlige. 
Det jobbes videre med å utvikle hjemmesiden til NPK. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Avtale et møte med web-ansvarlige. Andreas  

 
 
 
 

SAK 56/21 
MENTOR ORDNING 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Fra styrets møte med distriktskontaktene er det ønskelig å få til en mentorordning over hele landet for nye pointereiere (og andre 
som har behov).  

KONKLUSJONER 
Styret støtter opprettelse av mentorordning og sørger for at arbeidet starter opp. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Det lages en beskrivelse av hva klubben legger i mentorordningen og det 
utarbeides et enkelt registreringsskjema som distriktskontaktene kan 
bruke. 

Rune Hoholm Juli 2021 

 
 
 
 

SAK 57/21 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Omdømme til hundeiere og oss som jegere. Ulf Jørgensen viste til at våre aktiviteter er under press fra omverden. Det handler 
blant annet om muligheten for å utøve jakt, utsetting av fug på lavland og dressur av hund. Det ble luftet om vi som klubb bø r 
gjøre noe mer aktivt for å skape forståelse for våre aktiviteter. 
 

KONKLUSJONER 
 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 


